
d. 20. februar 2024

Indkaldelse til møde i skolebestyrelsen 
mandag d. 26. februar 2024, kl.17-19

Meddelelser fra:

Formanden -
• Karina og Mette har været til kvartalsmøde på Sennels skole - det 

store omdrejningspunkt på mødet var analysen på specialområdet.
• De var også omkring Læsevenner på kvartalsmødet
• Skærmtid på skolen
• Fælleselevrådes arbejde omkring mobning.
• Næste kvartalsmøde den 19.3 der kan Mette ikke deltage - Mads 

tilbød at tage med.

Elevrådet
• Smille og Agnes har lavet et Powerpoint oplæg omkring overholdelse 

af regler. Det skal de ud og vise og fortælle om i klasserne.

Skolelederen
• 31/7 har Bente sidste arbejdsdag på Nors skole - vi har ansat Lone 

Egtman fra Vestervig skole pr. 1.8.24 - vi håber vi får lov at beholde 
Troels indtil sommerferien.

Dagsorden:

1. Skole og Forældre
• De gør et godt stykke arbejde - så det er vigtigt at vi bibeholder 

abonnementet på det.

2. Kvartalsmøde - orientering om sidste møde(r)
• Dette punkt var vi omkring - ved meddelser fra formanden.

3. Specialanalyse
• MO gennemgår analysen.
• Vi drøfter udfordringerne vedat flytte børn fra specialafd. til alm. 

Skole



• Lærerne er bekymrede for hvordan det vil påvirke de børn der flyt
tes

4. Fælles Ejendomsservice
• Mogens fortalte om nogle af de udfordringer den nye ordning giver 

os i hverdagene. Bl.a
o Rengørings ass. Må ikke stå på en stige, de kan 

ikke pusse vinduer indendørs længere.
o Må ikke gøre vores kaffemaskine ren.
o Må ikke hjælpe et barn der er faldet.
o Der må kun males hvis det trænger, ikke for at 

skifte farve
o MO har nu ansvaret for alle lege redskaber
o Lars må ikke hjælpe med praktiske gøremål ex. I 

forbindelse med emneuge. - Han må ikke save 
træ op til os - ikke hænge fastelavnstønder op 
osv.

5. Ansøgning i forhold til kortere skoledage
• Mogens har sendt ansøgning afsted omkring kortere skoledage - 

det betyder at vi har samme skolelængde til næste skoleår som i o ar.

6. Kommende skolebestyrelsesvalg
• MO gennemgik proceduren for valget

En runde hvor bestyrelsesmedlemmerne gav udtryk for om de
ønsker genvalg.
Mette -nej Louise - ?
Casper - ? Karina - Ja
Thomas - Ja
Mads - Ja

Britt - ?

Forslag til evt. nye medlemmer - Ditte / Alfreds mor O.kl - Jacob / Chri
stians 2.kl og Karl skole Intro far - Daniel / Mette far og mor til Mille B 
og Kalle - Stephanie 2.kl forældre

7. Økonomi - foreløbig status
• Budgettet bliver fremlagt senere i år end tidligere, da vi afventer 

analysen på specialområdet.
• Som det ser ud lige nu - får vi et underskud på 500.000.

8. Forberedt på Fremtiden II

Frihed og fordybelse - et kvalitetsprogram for folkeskolen
• Dette punkt tager vi op næste bestyrelsesmøde

9. Eventuelt (5 minutter)
• Når økonomien ser ud som den gør - ville det så være en god ide 



at søge nogle fonde?
• Eller at nogle klasser kunne udføre noget "arbejde" hvor de kunne 

tjene nogle penge til ex. Lejrtur?
• Borgerforeningen arbejder lige nu på at søge nogle fonde til at få 

repareret Multibanen.
• Der har været møde med BFU omkring vuggestue i Nors - hvis 

BFU ikke vil indgå i et samarbejde bliver der etableret en privat 
vuggestue.

Næste bestyrelsesmøde: D. 24.4
Valgmøde 24.4 kl. 16.30 - 17.30 

herefter bestyrelsesmøde.

NB! Der vil være en let forplejning.


